
PROTOKÓŁ NR XX/12 SESJI RADY GMINY RE ŃSKA WIEŚ W DNIU 

26 KWIETNIA 2012 ROKU 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie oraz stwierdzenie prawomocności Sesji Rady Gminy Reńska Wieś. 
2. Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Reńska Wieś. 
3. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy. 
4. Informacja z działalności międzysesyjnej Komisji Stałych Rady Gminy. 
5. Analiza zagroŜeń i funkcjonowanie jednostek Ochotniczych StraŜy PoŜarnych na 

terenie Gminy Reńska Wieś. 
6. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie Reńska Wieś. 
7. Głosowanie nad projektami uchwał: 
- w sprawie zmiany budŜetu gminy na rok 2012, 
- w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Reńska Wieś, 
- w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Reńska Wieś, 
- w sprawie uchwalenia Regulaminu korzystania z akwenu Dębowa, 
- w sprawie dalszego wydzierŜawienia i wynajęcia działek stanowiących własność 

Gminy Reńska Wieś. 
8. Zapytania i interpelacje 
9. Zamknięcie obrad. 

 

Obrady XX sesji rozpoczęto o godz. 1400 w sali nr 20 Urzędu Gminy w Reńskiej Wsi. 

Obecni na posiedzeniu wg dołączonych do protokołu list obecności. 

Ad. 1 Otwarcia XX sesji Rady Gminy Reńska Wieś dokonał Przewodniczący Rady 

Gminy- Krystian Flegel, który stwierdził prawomocność obrad, następnie powitał radnych, 

Wójta Gminy- Mariana Wojciechowskiego, Z-cę Wójta Gminy- Jana Domek, Skarbnik 

Gminy- Reginę Słociak, Sekretarz Gminy- Marię Zaniewską, sołtysów, zaproszonych 

gości. 

Ad. 2 Przewodniczący Rady Gminy- K. Flegel przekazał głos Wójtowi- M. 

Wojciechowskiemu, który przedstawił Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy Reńska Wieś 

za okres od 29 marca do 26 kwietnia 2012 r. stanowiące załącznik do protokołu. 

Wójt Gminy Reńska Wieś przedstawił zarządzenia podpisane w okresie międzysesyjnym, 

których zestawienie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 3 Sprawozdanie z pracy Przewodniczącego Rady Gminy- K. Flegel w okresie od 29 

marca do 26 kwietnia 2012 r., zawiera następujące punkty: 

18.04- udział w posiedzeniu Komisji Społeczno- Oświatowej, 

19.04- udział w części posiedzenia Komisji Rewizyjnej, 

23.04- Spotkanie w urzędzie gminy radnych miejscowości Reńska Wieś wraz z sołtysem 

celem podziału miejscowości na okręgi wyborcze. 

W poczcie otrzymałem pisma; 
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pismo z Urzędu Marszałkowskiego Departamentu Infrastruktury i Gospodarki dotyczące 

drogi wojewódzkiej skierowane do pana Kubiny. Dyrektor Departamentu Grzegorz 

Szymański skierował do Ministerstwa Infrastruktury wniosku celem przekwalifikowania 

dopuszczalnego tonaŜu na drodze z 10 ton do 8 ton. W tym piśmie opisuje badania, które 

zostały przeprowadzone przez Zarząd Dróg Wojewódzkich. 

Ad. 4 Przewodniczący Rady- K. Flegel przekazał głos kolejno Przewodniczącym Komisji 

w celu przedstawienia sprawozdania z działalności Komisji w okresie od 29 marca do 26 

kwietnia 2012 r. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej- U. Marks: Komisja miała jedno posiedzenie 19 

kwietnia. Tematem obrad komisji było zapoznanie z propozycją podziału Gminy na okręgi 

jednomandatowe, którą przedstawił Wójt- Wojciechowski. Kontrola wykonania zadania za 

2011 rok ze szczególnym uwzględnieniem placu rekreacyjnego w Kamionce. Prace były 

wykonane, odebrany komisyjnie jako obiekt, który nadawał się do uŜytku. Komisja 

stwierdza, Ŝe wykonanie urządzeń budzi wiele zastrzeŜeń, prace niedokładnie wykonano. 

Zdaniem komisji przystępując do drugiego etapu naleŜy zwrócić większą uwagę przy 

odbiorze obiektu. Poza tym Komisja nie stwierdza nieprawidłowości. 

Przewodniczący Komisji Finansowo- Gospodarczej- J. Majnusz: Na posiedzeniu 24.04 

Wójt Gminy- M. Wojciechowski przedstawił propozycje zmiany budŜetu oraz propozycje 

podziału Gminy na jednomandatowe okręgi wyborcze. 

Komisja prosi o zorganizowanie wspólnego posiedzenia komisji stałych w celu omówienia 

tematu okręgów wyborczych. 

Przewodnicząca Komisji Społeczno- Oświatowej- V. Nabrdalik:  Na posiedzeniu 

komisji plan działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Reńskiej Wsi przedstawiła p. 

Danuta Marzec. Komisja zapoznała się ze stanem ochrony przeciwpoŜarowej, który 

omówił Komendant Gminny OSP- Zbigniew Bustrycki. 

Przewodniczący Rady Gminy- K. Flegel otworzył dyskusję nad złoŜonymi 

sprawozdaniami. 

Radny- B. Dembończyk: Proszę więcej powiedzieć o zarządzeniu dotyczącym 

całodobowego dyŜuru w Gminie? 

Wójt- M. Wojciechowski: Na wypadek gdyby państwo było w stanie zagroŜenia to 

uruchamia się stałe dyŜury. To jest cała dokumentacja opisująca procedury. To jest 

dokument na czas zagroŜenia bezpieczeństwa państwa. 

Radny- J. Kołkiewicz: Czy Orlik zostanie wykonany w terminie? 
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Wójt- M. Wojciechowski:  Myślę, Ŝe termin oddania Orlika nie jest zagroŜony. Na 

poniedziałek na godz. 1400 jest zaproszony wykonawca. Będziemy rozmawiać, Ŝeby oddał 

zadanie trochę przed terminem. 

Ad. 5 Przewodniczący Rady Gminy- K. Flegel przekazał głos Komendantowi Gminnemu 

Ochotniczych StraŜy PoŜarnych- Zbigniewowi Bustryckiemu. 

Komendant Gminny OSP- Z. Bustrycki: Na dzień dzisiejszy do zarządu wchodzi 8 

jednostek z czego 7 jednostek w naszej gminie jest przygotowanych do działań. OSP ŁęŜce 

z dniem 01.01.2012 została wycofana z systemu ze względu na brak przeszkolonych 

straŜaków. Jednostka jest zawieszona, ma zakaz wyjazdu do akcji ratowniczych. 

Mamy 7 jednostek ratownictwa gaśniczego, powodziowego, medycznego. 

Posiadamy 4 łodzie płaskodenne 6- osobowe. Na wszystkie łodzie jest co najmniej po 

dwóch stermotorzystów. Od października do listopada Państwowa StraŜ PoŜarna w 

Kędzierzynie- Koźlu przeprowadzała kontrole jednostek. Główne braki to dodatkowy 

sprzęt podręczny, instalacja do usuwania spalin w garaŜach. W ostatnich latach zarząd 

gminny stara się zakupywać do jednostek pompy do działań przeciwpowodziowych. 

Mamy 7 pomp pływających, 7 pomp szlamowych, 12 aparatów nadciśnieniowych, 5 

drabin, duŜych samochodowych. Jednostka z Większyc jest w Krajowym Systemie 

Ratowniczo Gaśniczym. W zeszłym roku z tego systemu zrezygnowała OSP Reńska Wieś 

ze względu na brak normatywnych warunków koniecznych do spełnienia. Stara się o 

przyjęcie do systemu OSP Mechnica- Kamionka. 

Były wyjazdy do akcji poza teren Gminy i brały w nich udział OSP Mechnica- Kamionka i 

Większyce. WyjeŜdŜały do poŜaru nieuŜytków w Kędzierzynie- Koźlu. 

Inspektor ds. OC, OSP, BHP w U. G.- S. Sernacki: Na ten rok plan wydatków na OSP 

wynosi 276.541 zł. Za działania straŜaków w akcji wypłacono ekwiwalent- 325,65 zł. Plan 

zakupów sprzętu jest na kwotę 55.312 zł. MoŜe ona lekko się podwyŜszyć. Zakupiliśmy 

sprzęt z dofinansowaniem, za który zapłaciliśmy 32.412 zł, ale wartość sprzętu to ponad 

55.000 zł. 

Wśród zagroŜeń wymieniane były kiedyś silne mrozy w tym roku to się potwierdziło. 

ZagroŜeniem są huragany, które kiedyś nie występowały. Wypadki drogowe są 

zagroŜeniem ze względu na przebieg przez gminę dróg krajowych. Wypadki drogowe 

wymagają specjalistycznego sprzętu. W urządzenie typu „Lucas” czyli zestaw 

hydrauliczny, wyposaŜona jest OSP Mechnica- Kamionka. W tym roku zakupiono taki 

sprzęt do wycinania zakleszczonych w samochodzie. Najbardziej zagroŜeni jesteśmy 

powodzią. W terenie zalewowym w miejscowości Dębowa pojawiły się środki toksyczne. 
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Procedury ratownicze są bardzo skomplikowane w przypadkach występowania środków 

chemicznych. JeŜeli chodzi o powódź. Zamykając zasuwę w Długomiłowicach na ul. 

Tarnowskiej kierujemy wodę na Kobylice. W Kobylicach mają przerzucać wodę pompy 

wysokiej wydajności. Gdyby się zdarzyła woda podobna jak w 2010 r. to juŜ przeliczono, 

Ŝe takich pomp potrzeba 600. Gdzie tę wodę przepompowywać? Woda jest szybciej 

przeprowadzana przez węzeł Kędzierzyn- Koźle. Dostajemy więcej wody w Poborszowie, 

Mechnicy. Las w Poborszowie jest jak polder ochronny. Obrona Kędzierzyna- Koźla na 

obwodnicy powoduje, Ŝe Reńska Wieś dostaje wodę. Przede wszystkim byłaby potrzebna 

obwodnica dla wody i odprowadzenie na las w Poborszowie. Tam wylewa nam woda i 

idzie w kierunku Mechnicy. Mieszkańcy, moŜna powiedzieć przyzwyczaili się do 

wylewania, które mają od 1985 r. Trzeba się przygotować do ewakuacji od poziomu wody 

735 cm w Miedoni. Jesteśmy w nasłuchu radiowym. 4 osoby zobligowane są do 

monitorowania- Wójt, Zastępca Wójta, Ja i pan Franczyk. Powiat teŜ nad tym czuwa, 

monitoruje te zagroŜenie.  Mamy 4 odcinki do działań przeciwpowodziowych 

Długomiłowice- Reńska Wieś- Poborszów- Mechnica. Zasów jest: 7 w Długomiłowicach, 

9 w Reńskiej Wsi, 4 w Poborszowie, 3 w Mechnicy. 

Sołtys Sołectwa Długomiłowice- R. Kufka: Czy mają państwo rejestr, w sumie 

wyjazdów w skali roku jednostek OSP? Czy tendencja jest malejąca? 

Inspektor ds. OC, OSP, BHP- S. Sernacki: Są teŜ ewidencje finansowe. JeŜeli 

wyjeŜdŜała jednostka to straŜacy składali wniosek o wypłatę ekwiwalentu. Za wyjątkiem 

OSP Mechnica- Kamionka, która nie składała wniosków o ekwiwalent, z tego powodu, Ŝe 

gmina zakupiła dla tej jednostki zestaw Lucas. 

Wójt- M. Wojciechowski:  Od przeciągu 20 lat tendencja jest jednak malejąca jeŜeli 

chodzi o wyjazdy do poŜarów. 50- 60 było wszystkich akcji, a do poŜarów około 10 

wyjazdów. Część jest poza teren Gminy. 

Radny- J. Ludwig: Czy dziś i jak wygląda sprawdzanie stanu technicznego urządzeń 

przeciwpowodziowych? JeŜeli są nie niesprawne, czy wiadomo jak to wygląda, Ŝeby 

odpowiednio wcześnie zareagować. Klapa w Mechnicy była niesprawna. 

Wójt- M. Wojciechowski:  Klapa jest naprawiona. Naprawa tej klapy trwała tak długo bo 

nie wiadomo kto miął ją naprawić. Dziś Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej jest 

właściwy do bieŜącego utrzymania takich urządzeń. Co do tej klapy nie moŜna było ustalić 

właściciela. Właścicielem na pewno nie jest gmina, ale w związku z tym, Ŝe to jest na 

terenie Gminy więc to naprawiliśmy. W marcu zeszłego roku przeszliśmy i 

sfotografowaliśmy wszystkie urządzenia. 
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Radny- W. Krybus: Wiadomo, Ŝe szandory są po to Ŝeby je zamknąć w razie potrzeby. 

ObniŜenie na drodze wojewódzkiej jest po to Ŝeby woda przechodziła. Czy moŜna się 

spodziewać, Ŝe znów zamkną szandory i nasypią na drodze zaporę? 

Inspektor ds. OC, OSP, BHP- S. Sernacki: Uzyskałem informację, Ŝe mają zamykać 

Linetę  i kierować tę wodę na drogę w stronę Wiekszyc. 

Radny- W. Krybus: Kto podejmował decyzję o zasypaniu drogi? 

Wójt- M. Wojciechowski:  To była decyzja starosty. Na terenie gminy odpowiedzialnym 

jest wójt, na terenie powiatu starosta. Tutaj, na tym odcinku były podejmowane decyzje 

bez porozumienia z gminą. Miałem inny pogląd na te działania. 

Przewodniczący Rady Gminy- K. Flegel: Doświadczone na działaniach w czasie 

powodzi to jednostki OSP najbardziej zaangaŜowane w ratowanie. Sam to spostrzegłem 

przy drugiej powodzi, ludzie inaczej podeszli do tej sytuacji inaczej niŜ za pierwszym 

razem. Ludzie wyciągnęli wnioski z tej tragedii. Bardzo dobrze układa się współpraca z 

Komendą Powiatową Państwowej StraŜy PoŜarnej, a to dzięki mojemu zastępcy i Zastępcy 

Komendanta PSP- panu Steuer. 

Przewodniczący Rady Gminy- K. Flegel zarządził przerwę 10 minutową do godz. 1522. 

Po przerwie obrady wznowiono od pkt.6 porządku obrad. 

Ad. 6 Przewodniczący Rady Gminy- K. Flegel przekazał głos Kierownik Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Reńskiej Wsi- Joannie Jaroszewskiej, która przedstawiła 

Ocenę zasobów pomocy społecznej w Gminie Reńska Wieś, stanowiącą załącznik do 

protokołu. 

Ad. 7 Projekt Uchwały Nr XX/127/12 w sprawie zmiany w budŜecie gminy na rok 

2012, 

Przewodniczący Rady Gminy- K. Flegel przekazał głos Skarbnik Gminy- R. Słociak, która 

omówiła projekt uchwały. 

Wójt- M. Wojciechowski:  Mówiłem o tych zmianach na posiedzeniu Komisji Finansowo- 

Gospodarczej. Dochody budŜetu Gminy zmniejszyły się o prawie 400.000 zł. 220.000 zł 

zmniejszono subwencję oświatową, 140.000 dochody z podatku od osób fizycznych, w 

związku z czym w budŜecie trzeba by było zmienić następujące zadania. JeŜeli chodzi o 

Orlika, przetarg na jego realizację był bardzo tani. Będziemy mieli nową szatnię 

murowaną, a nie z kontenera. Powstało kilka dodatkowych wydatków. Na obiekcie zostały 

wykonane kable, do zainstalowania monitoringu. Cały teren Orlika został przygotowany 

do monitorowania. Jest oferta za 26.000 zł zainstalowania kamer. MoŜna zamontować 

kamery z widokiem na bramy, boiska. Będzie to działało juŜ w sposób profilaktyczny. 



 6 

Druga rzecz, między nowym ogrodzeniem Orlika a krawędzią parkingu, który został 2 lata 

temu zrobiony, w środku tej przestrzeni idą 2 rzędy lamp. Pozostawienie tej przestrzeni w 

takim stanie nie będzie pozytywnym wizerunkiem. Znajduje się tam dwumetrowy pas, 

który chcemy wyłoŜyć kostką. Tę drugą część od słupów do krawędzi słupów 

zagospodarować zielenią. Skosztorysowano to na 30.000 zł. Ta część, to centrum rekreacji 

sportowej- urządzenia dla dzieci będą przeniesione, tak Ŝeby nie kolidowały z 

samochodami. Tam będzie podjazd dla niepełnosprawnych, przejście do szatni. Do tej pory 

było tak, Ŝe wejścia były z płytek, które prędzej  czy później odpadają. W zeszłym roku juŜ 

robiliśmy tak, Ŝe wykładamy dwucentymetrowy granit. Jest 2 razy droŜej niŜ za płytki ale 

warto wykonać to w lepszym, duŜo trwalszym materiale. Mamy 3 wejścia. Podjąłem 

decyzję Ŝeby zamienić płytki na granit. To wszystko jest za te 100.000 zł, które dokładamy 

do Orlika. 

Drugi etap budowy na kompleksie związany jest z parkingiem, bieŜnią, terenem 

lekkoatletycznym. Plac parkingowy zaplanowano w kostce betonowej, naleŜy ułoŜyć 

krawęŜniki, wykorytować teren, wysypać tłuczeń. Około 100.000 zł będzie to kosztowało. 

Radny- W. Krybus: Projekt Orlika był narzucony z góry. Na pytanie, po co dwa rzędy 

lamp, mówił pan, Ŝe potem moŜna wyłączyć jedne. O tej kostce nie moŜna bylo podjąć 

decyzji wcześniej. Tam jest juŜ nasypana ziemia. 

Wójt- M. Wojciechowski:  Lamp nie wyłączymy przed upływem gwarancji. ta ziemia tam 

była. 

Radny- J. Ludwig: Orlik jest duŜą inwestycją. Widzimy, Ŝe będą kolejne etapy 

rozbudowy tego terenu. Czy to idzie w kierunku gminnego centrum sportowego? 

Wójt- M. Wojciechowski:  Ze względu na połoŜenie i powierzchnię obiektu sportowego, 

stadion w Reńskiej Wsi mógłby być centrum. Nie mamy obiektów gdzie moŜna 

organizować imprezy inne niŜ rozgrywki piłkarskie. Ten obiekt po zakończeniu drugiego 

etapu docelowo moŜe być takim centrum sportowym. 

Radny- B. Dembończyk: Czy monitoring będzie z czymś połączony? 

Wójt- M. Wojciechowski:  MoŜliwe są dwie wersje. Na razie w jednym z pomieszczeń 

Orlika będzie centrala, gdzie będą nagrywane obrazy z kamer. Na razie nie przewidujemy 

połączenia tego z jakimś centrum alarmowym. JeŜeli nie będzie zdarzeń dewastacyjnych 

nie będzie problemu. 

Radny- J. Majnusz: Brakuje mi trochę zaangaŜowania mieszkańców Reńskiej Wsi w te 

działania. Mogą przekazać część pieniędzy z funduszu sołeckiego na ten obiekt. Nauczeni 
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są korzystania z pieniędzy gminnych. Pozostałe miejscowości muszą systemem 

gospodarskim wykonywać pewne zadania w sołectwach. 

Radny- J. Kołkiewicz: DuŜo prac społecznych było wykonanych na boisku. Ubikacje w 

tym obiekcie były robione w czynie społecznym. tam byli zaangaŜowaniu mieszkańcy. 

Przewodniczący Rady Gminy- K. Flegel zarządził głosowanie. Do głosowania przystąpiło 

13 obecnych radnych. W głosowaniu, radni opowiedzieli się za przyjęciem uchwały (12 

głosów „za”), Radny- W. Krybus wstrzymał się od głosu. 

Projekt Uchwały Nr XX/128/12 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Reńska Wieś. 

Przewodniczący Rady Gminy- K. Flegel przekazał głos Skarbnik Gminy- R. Słociak, która 

omówiła projekt uchwały. 

w komentarzu Wójt- M. Wojciechowski:  W roku ubiegłym do RPO, działanie Drogi 

Lokalne złoŜyliśmy wniosek na zadanie Przebudowa i budowa dróg gminnych, 

obsługujących strefę aktywności inwestycyjnej w Pociękarbiu, gmina Reńska Wieś wraz z 

infrastrukturą towarzyszącą– I etap. Całe zadanie było na 7.807.710 zł z tego 6.636.554 zł 

z dofinansowania, tj. 85%. Gdyby wniosek przeszedł to zdobyłby wszystkie wnioskowane 

pieniądze. Wniosek został dobrze oceniony. Nasz był na pierwszym miejscu na liście 

rezerwowej. W środę zadzwoniła Dyrektor Bedrunka z informacją, Ŝe w wyniku 

oszczędności po przetargach mogą uruchomić wniosek, który jest na liście rezerwowej, ale 

mają nazbierane 4,5 mln.  Pani dyrektor twierdzi, Ŝe jeŜeli będą dalsze oszczędności będą 

nam dokładali. Te 4,5 mln juŜ by wystarczyły ogłaszając przetarg. 5 mają muszą podpisać 

umowę. 30 kwietnia jest posiedzenie Zarządu Województwa, na którym mają 

zadecydować o podpisaniu umowy. śądają od nas dokumentu, który potwierdzi te kwoty. 

Przewodniczący Rady Gminy- K. Flegel odczytał projekt uchwały po czym zarządził 

głosowanie. Do głosowania przystąpiło 13 obecnych radnych. W głosowaniu, radni 

jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem uchwały (13 głosów „za”).  

Projekt UCHWAŁY NR XX/129/12 w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie 

gminy Reńska Wieś 

Przewodniczący Rady Gminy- K. Flegel odczytał projekt uchwały po czym zarządził 

głosowanie. Do głosowania przystąpiło 13 obecnych radnych. W głosowaniu, radni 

opowiedzieli się za przyjęciem uchwały (12 głosów „za”).  Radny- W. Krybus głosował 

przeciw. 

Projekt UCHWAŁY NR XX/130/12 w sprawie uchwalenia Regulaminu korzystania z 

akwenu Dębowa 
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Przewodniczący Rady Gminy- K. Flegel odczytał projekt uchwały po czym zarządził 

głosowanie. Do głosowania przystąpiło 13 obecnych radnych. W głosowaniu, radni 

opowiedzieli się za przyjęciem uchwały (12 głosów „za”).  Radny- W. Krybus głosował 

przeciw. 

Projekt UCHWAŁY NR XX/131/12 w sprawie dalszego wydzierŜawienia i wynajęcia 

działek stanowiących własność Gminy Reńska Wieś. 

Przewodniczący Rady Gminy- K. Flegel odczytał projekt uchwały. 

W komentarzu Wójt- M. Wojciechowski:  Wszystkie działki wypisane w uchwale są 

rolnymi działkami, uŜytkowanymi rolniczo. 

Radny- W. Krybus: Była propozycja Ŝeby sprzedać działkę na Dębowej. 

Wójt- M. Wojciechowski: Radca prawny interpretuje to tak, Ŝe musi być uchwała jeŜeli 

będzie dotychczasowemu dzierŜawcy wydzierŜawione nawet na pół roku to juŜ jest 

przekroczony okres 3 lat. Nie wydzierŜawiamy na 3 lata i będzie trzymiesięczny okres 

wypowiedzenia umowy. 

Radny- W. Krybus: Jakie są plany względem ternu na Dębowej? 

Wójt- M. Wojciechowski: JuŜ w ramach opracowania dokumentacji w projekcie 

dofinansowanym z Programu Innowacyjna Gospodarka jest planowana ścieŜka. Reszta 

terenu będzie sprzedana w drodze przetargu. 

Przewodniczący Rady Gminy- K. Flegel zarządził głosowanie. Do głosowania przystąpiło 

13 obecnych radnych. W głosowaniu, radni opowiedzieli się za przyjęciem uchwały (12 

głosów „za”). Radny- B. Dembończyk wstrzymał się od głosu. 

Ad. 8 Zapytania i interpelacje 

Sołtys Sołectwa Długomiłowice- R. Kufka: Podejmując uchwałę o skardze jako 

bezzasadnej w załączeniu wpisano sprzeczność, Ŝe ZUK będzie poprawiał 

przepompownie. W moim przekonaniu skarga była zasadna. Zasmucające jest, Ŝe dziś 

przepompownia działa tak jaka powinna. Na kaŜdym zebraniu wiejskim, sołtys osobiście, 

panu Wójtowi zgłaszano ten problem, a skutkuje dopiero interwencja u ministra. 

Wyszczególniliśmy podział na okręgi, ale nie przekazaliśmy go, poniewaŜ słyszeliśmy o 

propozycji zmiany podziału mandatów dla sołectw Długomiłowice, Dębowa. 

Wójt- M. Wojciechowski:  Wszystko jest tylko propozycją. Przedstawiłem swoje 

propozycje na komisji. Na ostatniej komisji część radnych miało inne propozycje. Decyzja 

naleŜy do rady. 
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Sołtys Sołectwa Długomiłowice- R. Kufka: Pytałem odnośnie inwestycji w 

Długomiłowicach. 5 stycznia obiecywał pan, Ŝe rozpocznie się inwestycja wymiany rur 

azbestowych. 

Wójt- M. Wojciechowski:  Nie powiedziałem tak. Jedyne co mogłem powiedzieć to, Ŝe 

uzyskamy pozwolenie na budowę i rozpoczniemy wymianę jak będzie na to 

dofinansowanie. 

Ad. 9 Zamknięcia XX sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy Reńska 

Wieś– K. Flegel, dziękując wszystkim za przybycie i udział. 

Obrady sesji zakończono o godz.1645. 

Protokołowała: Aleksandra Kapuścińska 

 


